
Menighedsrådsmøde onsdag d. 21. Juni 2017.  

Mødt: Line Porting, Steen Sejer, Henriette Oxbøll, Jette Maja Porting og Kirsten Schmidt. 

Poul Hurup og Kirsten Rasmussen havde meldt afbud. 

 

1. Næstformanden bød velkommen, og vi sang: ”Det dufter lysegrønt af græs”. 
2. Vi godkendte referatet. 
3. Vi godkendte dagsorden. 
4. Intet. 
5. Frobenius har været her og hovedstemt orgelet. Det gror og graveren kæmper.  Steen overtager 

problemet med at undersøge projektøren for vand. Graveren tager på studietur med 
graverforeningen tirsdag d. 27. Juni.  

6. Helhedsplanen fortsætter.   
7. Intet 
8. Der går omkr. 3 mdr. før Fibia er færdige. 
9. Kassereren har ansøgt provstiet om hjælp til udskiftning af lydanlægget i kirken, og det er bevilget.  

Provsten skriver, at Orø kirke med en dåbsprocent på 300% er den bedste i provstiet. Vi udfyldte 
sammen aftalen vedr. forbrugsomkostninger i præstegården. 

10. Der er ændringer i regnskabssamarbejdet, hvor provstiet ikke længere er repræsenteret. Mgh-
rådet besluttede, at kassereren som tegningsberettiget også er underskriftsberettiget for 
formanden. Ved budgetsamrådet fortalte provstiet, at vi har fået yderligere 75.000 til 
helhedsplanen til næste år.  Provstiudvalget ønsker at tage stilling til prædikestolen ved 
provstesynet til næste år samt de hvide fuger i kirkegårdsmuren. 

11. 4.-6. August er der ø-kullerdage. Steen Langvad ønsker at afholde koncert i Orø kirke. Vi 
genoptrykker vores kirkebrochure uden ændringer. 

12. Intet. 
13. Intet. 

Referatet blev læst og godkendt. 


